# **China Education Group Holdings Limited** 中國教育集團控股有限公司

(incorporated in the Cayman Islands with limited liability) (於開曼群島註冊成立的有限公司)

(Stock Code 股份代號: 839)

#### NOTIFICATION LETTER 通知信函

Dear registered shareholder(s),

19 December 2025

# China Education Group Holdings Limited (the "Company") - Notice of Publication of Annual Report 2024/2025, Circular, Notice of Annual General Meeting and Proxy Form (the "Current Corporate Communications")

The Current Corporate Communications of the Company have been published in English and Chinese languages and are available on the website of The Stock Exchange of Hong Kong Limited ("HKEX") at <a href="https://www.hkexnews.hk">www.hkexnews.hk</a> and the Company's website at <a href="https://www.hinaeducation.hk">www.hkexnews.hk</a> and the Company's website at <a href="https://www.hkexnews.hk">www.hkexnews.hk</a> and reducation.hk</a> or the Company's website at <a href="https://www.hkexnews.hk">www.hkexnews.hk</a> and reducation.hk</a> and reducation.hk</a> and reducation.hk</a> and reducation.hk</a> and reducati Corporate Communications to you in printed form free of charge.

### Arrangement of Electronic Dissemination of Corporate Communications

Pursuant to Rule 2.07 of the Rules Governing The Listing of Securities on The Stock Exchange of Hong Kong Limited (the "Listing Rules") under the expansion of paperless listing regime and electronic dissemination of corporate communications that came into effect on 31 December 2023, the Company is writing to inform you that the Company has adopted electronic dissemination of corporate communications (the "Corporate Communication"), which mean any documents issued or to be issued by the Company for the information or action of holders of any of its securities, including but not limited to (a) the directors' report, its annual accounts together with a copy of the auditors' report and, where applicable, its summary financial report; (b) the interim report and, where applicable, its summary interim report; (c) a notice of meeting; (d) a listing document; (e) a circular and (f) a proxy form.

Please note that both the English and Chinese versions of all future Corporate Communications will be available electronically on the website of the Company at <a href="www.chinaeducation.hk">www.chinaeducation.hk</a> and the HKEXnews website at www.hkexnews.hk in place of printed copies.

### Solicitation of electronic contact details

To ensure timely receipt of the latest Corporate Communications, the Company recommends you provide your email address by scanning your personalized QR code printed on the enclosed reply form (the "Reply Form"). Alternatively, you may sign and return the Reply Form to the Share Registrar at 17M Floor, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong.

If the Company does not receive a functional email address in your reply, until such time that the functional email address is provided to the Share Registrar, you will (i) receive a notification letter of the publication of the Corporate Communications on the Company's website by post; and (ii) the Company will send the Actionable Corporate Communications (Note) in printed form in the future.

If you want to receive the future Corporate Communications in printed form, please complete the enclosed Reply Form and send it to the Share Registrar or send an email to <a href="mailto:chinaeducation.ecom@computershare.com.hk">chinaeducation.ecom@computershare.com.hk</a> specifying your name, address and request to receive the Corporate Communications in printed form. Please note that such instruction shall be valid for one year starting from the receipt date of your instruction and will expire thereafter.

Should you have any queries relating to this letter, please contact the Share Registrar at (852)2862 8688 during business hours from 9:00 a.m. to 6:00 p.m. (Hong Kong time). Mondays to Fridays, excluding Hong Kong public holidays

Yours faithfully. By order of the Board China Education Group Holdings Limited Yu Kai Executive Director

Note: Actionable Corporate Communications are any corporate communications that seek instructions from issuer's securities holders on how they wish to exercise their rights or make an election as the issuer's securities holder.

各位登記股東,

# 中國教育集團控股有限公司(「公司」) - 2024/2025年度報告,通函,股東週年大會通告及委任表格(「本次公司通訊」)之發佈通知

公司的本次公司通訊備有中、英文版本,並已上載於香港聯合交易所有限公司(「**香港交易所**」)網站 www.hkexnews.hk 及公司網站 www.chinaeducation.hk,歡迎瀏覽。 閣下若因任何理由以致在收取或接收載於公司網站上的本次公司通訊文件出現困難, 閣下可將要求(註明 閣下的姓名、地址及要求)以電郵方式發送到公司之電郵地址 chinaeducation.ecom@computershare.com.hk 或以書面方式郵寄至公司的香港股份過戶登記處(「**股份過戶處**」)香港中央證券登記有限公司,地址為香港灣仔皇后大道東 183 號合和中心 17M 樓。公司將於接到 閣下通知後,盡快向 閣下免費發送有關本次公司通訊文件的印刷本。

## 以電子方式發布公司通訊之安排

根據自 2023 年 12 月 31 日起生效的擴大無紙化制度及以電子方式發布公司通訊規定下香港聯合交易所有限公司證券上市規則(「**上市規則**」)第 2.07 條,公司謹此通知 閣下,公司已採用以電子方式發布公司通訊(「**公司通訊**」)之安排,該公司通訊是指公司為向其任何證券持有人提供資訊或提醒其採取行動而發布或將要發布的任何文件,包括但不限於(a) 董事報告、年度帳目以及審計報告副本以及(如適用)財務摘要報告; (b) 中期報告及其中期報告摘要(如適用); (c) 會議通知; (d) 上市文件; (e) 通函和 (f) 委任表格。

請注意,所有未來公司通訊的英文版和中文版將在公司網站 www.chinaeducation.hk 和披露易網站 www.hkexnews.hk 上提供,以代替印刷本。

## 徵集電子聯絡資料

為確保及時收到最新的公司通訊,公司建議 閣下透過掃描本函隨附之回條(「**回條**」)上列印的 閣下專屬二維碼來提供 閣下的電子郵件地址。或者, 閣下也可以簽署回條並交回股份過戶處,地址為香港灣仔皇后大道東 183 號合和中心 17M 樓。

直至股份過戶處收到 関下有效的電子郵件地址前, 関下(i)將通過郵寄方式收取有關公司通訊已在公司網站登載的通知函;及 閣下的有效電子郵件地址。 (ii)公司未来將以印刷本形式發送可供採取行動的公司通訊

若 閣下希望收取未來公司通訊之印刷版,請填妥回條或發送電子郵件至 <u>chinacducation.ecom@computershare.com.hk</u>,並註明 閣下的姓名、地址以及收取公司通訊印刷版的要求。 請注意,收取未來公司通訊印刷版之指示由收悉 閣下指示當日起計一年內有效,此後將過期。

如 閣下對本函件有任何疑問,請於辦公時間星期一至五(香港公眾假期除外)上午9時正至下午6時正(香港時間)期間致電股份過戶處(852)2862 8688 查詢。

承董事會命 中國教育集團控股有限公司 喻愷 執行董事 謹的

2025年12月19日

附註:「可供採取行動的公司涌訊」指任何涉及要求發行人的證券持有人指示其擬如何行使其有關 證券持有人的權利或作出選擇的公司涌訊。

To:	Computer	share Hor	ıg Kong	g Investo	or Serv	ices Lir	mited				3	改:	香港	中央	證券	語	己有	限	公言	ī										
	(The "Sh	are Regis	trar")										( <sup>r</sup>	投份遊	<b>過戶</b> 。	<b>處</b> 」)														
	17M Floo	r, Hopewe	ll Cent	re									香港	灣仔	皇后	大建	東	18.	3 號	Ē										
	183 Quee	n's Road I	East, Wa	anchai, l	Hong I	Kong							合和	中心	17N	1樓														
(Plea:	se <u>choose O!</u> 以下選項中	NLY ONE 只選擇其「	of the o 中一項)	ptions b	elow)																									
																						т	Dar	ren	nali	izad	QR	Cod		
																						1	CI			蜀二		Cou	C	
O	ption 1:	Provide	your	email	addr	ess for	r rec	eipt o	f futu	re Co	rpora	te C	omm	unic	atio	ns*	0	f												
the Company via electronic dissemination by scanning your personalized QR code																														
選項1: 掃瞄 閣下專屬二維碼提供 閣下之電子郵件地址,以接收公司通過電子方式																														
發佈的未來公司通訊*																														
Albayra & John Northall XC																														
You are <b>NOT required</b> to return this Reply Form if you choose Option 1.																														
		如選擇									ıı ıı yc	ou Ci	10050	, Ор	uoi	1 1.														
		<b>州选择</b>	」选	欠Ⅰ'	各	1, 444;	决义	四平	ᄪ	·																				
																									—	—				
0	ption 2: I/v	e hereby	provide	my/our	email	address	s in w	riting fo	or rece	ipt of fu	iture C	orpor	ate Co	mmur	iicat	ions'	* 0	f the	fo	llow	vin	g l	liste	ed	cor	npa	ny (t	he		
		ompany")																												
選	項 2: 本人	、/吾等現以	人書面提	提本人	/吾等2	之的電-	子郵件	地址·	以確保	收到以	大上市	公司	(「公	司」)	通	過電-	子グ	式	發作	节的	末	來	公	司	通訊	₽.				
Na	me of Securi	ties holder	(s) 證券	持有人	姓名:				Na	me of tl	he listed	comp	pany 上	市公司	司名	稱:														
China Education Group Holdings Limited																														
											教育:																			
Em	nail address 🖥	京和州北,(	Notes 3 /	附註 3)					_	<del></del>	37(7)													_						
	laii addicss =	1 1		$\overline{}$	$\neg \neg$	$\top$			ПП			П	Т	ТТ	П	Т	Т	П	_	Т	Т	_		T						
L																	_				_		_	_						
	ption 3: I/v	va haraby	raquaet	for rec	aint of	Corne	rata C	ommur	ication	e* in n	rinted f	orm (	Dlanca	mark	" <b>/</b> "	in th	o h	alox	v h	v i	fa	nn	lice	ah	اها					
	項 3: 本人													mark	•	111 111	ic o	CIOV	V DI	JA 1	ı a	PP.	1100	au	(0)					
进																	c							c			a	Votes	5)	
	receive fut	ure Corpor 公司通訊*自	ate Com:	munication	ons* in	printed +== dall	соруа 	nd noted	1 that th □≐+	ıs ınstru = → ≠ >>	iction is '	valid c 5)	only for	one ye	ear st	arting	g fr	om t	he i	rece	ipt	da	ite (	10	ınstı	ructio	on.		,	
<u> </u>	収収水米	公り地計り	シカンルが大	· · w - >	11心平1	百小田中	X AX 1E /	小口别的	PEI 4	-MAX																				
Sign	ature(s): (No	otes 1)							Contac	et num	ber:								Da	te:										
簽名: <sup>(附註 1)</sup>						聯絡電話號碼:								日期:																
		-									_							_				-		_						
Notes Mf. Pl	ease complete al	l your details	clearly. If	your share	es are he	ld in joint	names,	all of the	ioint shai	eholders :	should joir	ıtly sign	this Rep	ly Form	in or	der to	be v	alid.												
	清楚填妥 閣下. ny Reply Form wi								方為有效	0																				
H.	何回條若未有簽 the Company doe	署或在其他方	面填寫不	正確,則本	太回條將自	會作廢。			notifica	tion letter	of the nuh	lication	of the C	ornorate	· Com	munica	atio	15 * 01	the	Con	nna	nv's	s we	ehsi	ite					
如	1公司沒有收到 /	習下的有效電	子郵件地	址, 閣下	將收取有	有關公司通	翻*已在	本公司網	站登載的	通知函。							unoi	13 01	iine	Con	при	ny s	3 116	2031	ic.					
如	you provide more   閣下通過二維	<i>丐、電郵、回</i>	條及/或其	他方式提供	#多於一位	個的電子類	<b>郁件地址</b>	, 閣下.	最後提供	的電子郵	件地址將自	會被用於	·登記。		_															
. If you mark "✔" in one of the boxes in Option 3, no email address will be registered and only Corporate Communications* in printed form will be received. 如 周下在運項3其中一個空格方格內劃上「✔」號,將不會有電子郵件地址被登記,只有公司通訊*的印刷版會被收取。																														
<ol> <li>Fo</li> </ol>	or the avoidance 免存疑,在本回	of doubt, the C	Company d	loes not acc	cept any o	other instr	uctions	given on t	his Reply	Form.		- 4 875																		
200	元厅姚 在华四	mr_LayILTPJBA	21187N '	4 4JMT-1 J	//选·主																									

REPLY FORM

回條

Mailing Label 郵寄標籤

Hong Kong 香港

PERSONAL INFORMATION COLLECTION STATEMENT 收集個人資料聲明

2. 3.

5.

(i)

(iii)

Computershare Hong Kong Investor Services Limited 香港中央證券登記有限公司 Freepost No. 簡便回郵號碼:37

Please cut the mailing label and stick it on an envelope to return this form to us.

No postage is necessary if posted in Hong Kong.

閣下寄回此回條時·請將郵寄標籤剪貼於信封上 如在本港投寄· 閣下無需支付郵費或貼上郵票。